
In de raadsvergadering van 26 januari jl. stelde de LLB-fractie vragen over niet-afgehandelde klachten 
van inwoners m.b.t. overdag brandende straatverlichting. In de raadsvergadering van 30 maart jl. gaf 
de LLB-fractie aan dat deze vragen nog niet beantwoord waren. Via deze mail wordt dat alsnog 
gedaan. 
 
Het overdag branden van straatverlichting werd veroorzaakt door de vervanging die Liander doet van 
de oude conventionele TF-schakelingen naar OV-Flex-device-schakelingen. Deze overgang bracht wat 
problemen met zich mee waardoor ook overdag de straatverlichting brandende werd gehouden. 
Inmiddels zijn deze problemen opgelost. 
Tussen 1 december en 31 januari zijn in totaal 410 meldingen binnengekomen. De meldingen van de 
inwoners waarop de LLB-fractie doelt zijn wel onder de aandacht gebracht bij de betreffende 
aannemer die de vervanging uitvoerde, maar daarover is per abuis niet teruggekoppeld aan de 
betreffende inwoners. Inmiddels is dat recht gezet en zijn alle meldende inwoners (die niet hebben 
aangegeven anoniem te willen blijven!) van een reactie voorzien. 

 


